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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat agenten op werkvakantie gaan (ingezonden 6 augustus 
2019). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 
28 augustus 2019). 

Vraag 1
Erkent u het probleem dat er bij de berekening van de politiecapaciteit geen 
rekening wordt gehouden met veel meer toeristen in bepaalde gebieden? Zo 
nee, waarom niet?1 

Vraag 2
Wordt er op plekken waar het hele jaar door veel toeristen zijn, zoals in 
Amsterdam, wel rekening gehouden met het grote aantal toeristen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit soort noodgrepen nodig is omdat er onder andere 
in 2013 een vacaturestop is ingesteld bij de politie? 

Vraag 4
Zijn de ingezette politievrijwilligers voldoende om de problemen in Zeeland 
op te lossen? 

Vraag 5
Wat voor oplossingen ziet u om dit soort problemen in de toekomst te 
voorkomen, aangezien het aantal fulltime inzetbare agenten de komende 
jaren nog verder zal afnemen? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Van Raak (SP) 
van uw Kamer aan de Minister van Justitie en Veiligheid over het bericht dat 
agenten op werkvakantie gaan (ingezonden 6 augustus 2019) niet binnen de 

1 https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/agent-ken-ging-op-vakantie-naar-zeeland-en-
nam-mee-zijn-zwembroek-en-zijn-politie-uniform~b2e94b16/

 
 
 
ah-tk-20182019-3700
ISSN 0921 - 7398
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Aanhangsel 1



gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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